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Protokół 
z II  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu  5 grudnia 2014r. w godz. od 9.00 do 10.40  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – chciałbym tylko zakomunikować, że po sesji zostanie przedstawiona i omówiona 

propozycja herbu Gminy Liniewo, bardzo proszę o pozostanie. 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i wnioski radnych.  
5. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) powołanie Komisji Rewizyjnej, 
b) powołanie komisji stałych Rady Gminy Liniewo, 
c) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Liniewo, 
d) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
6. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie sesji. 

 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
 



SESJA II 5 grudnia 2014r. 

 

Strona 2 z 13 
   

Ad. 4  
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Wiesław Szarmach – jak państwo pamiętacie na pierwszej sesją otrzymałem pismo o 
założeniu klubu radnych Budujmy Razem, więc chciałbym również pismem 
odpowiedzieć przewodniczącym klubu został Pan Adam Sosnowski, wiec do niego 
skierowałem to pismo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo. 
(pismo w załączeniu do protokołu) 
 
Ludwik Szparkowski – chciałbym zwrócić uwagę, że jest to wybiórcze traktowanie 
statut nie spełnia realiów brakuje tam sołectwa Stary Wiec i Deka jak można się opierać 
o taki statut. Powiem tak jest litera prawa i jest duch prawa w kontekście powiem o 
głosowaniu na wiceprzewodniczącego karta do głosowania była zła powinno być na niej 
jestem za, przeciw, wstrzymuję się nie mam nic przeciwko wiceprzewodniczącemu 
Sławkowi, ale daję przykład litery i ducha prawa. 
 
Grzegorz Michnowski – nie mogę się z tym zgodzić, Pan Szparkowski chce unieważnić  
wszystko tak jak PiS.  
 
Ludwik Szparkowski – Panie Michnowski to niech Pan powie jak można było oddać 
głos ważny wstrzymujący się. 
 
Grzegorz Michnowski – po prostu wcale nie oddawać. 
 
Ludwik Szparkowski – no, ale w takim przypadku głos jest nieważny. 
 
Wiesław Szarmach, – jeśli jest wniosek o zmianę statutu to ja jak najbardziej się 
przychylam.   
 
Ludwik Szparkowski – jest to wola przewodniczącego rady, aby to zrobić. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 
a) Powołanie Komisji Rewizyjnej 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał otrzymane pismo od Klubu Radych 
Budujmy Razem z propozycjami Radych do komisji.  
 
Barzowski Ryszard – Komisja Komunalna i Budżetu 
Jurczak Zbigniew – Komisja Rolna i Ochrony Środowiska 
Sosnowski Adam – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Szparkowski Ludwik – Komisja Rewizyjna  
 
W skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 3 radnych ja i wiceprzewodniczący nie 
możemy dlatego proszę nas nie zgłaszać. 
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Przewodniczący Rady zgodnie z pismem zgłaszam do komisji Rewizyjnej Pana 
Ludwika Szparkowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Ludwika Szparkowskiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Radni 5 głosami „za” przy 10 „przeciw” odrzucili kandydaturę Pana Ludwika 
Szparkowskiego. 
 
Arkady Grabski – chciałbym zgłosić kandydaturę Pana Tadeusza Borkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Tadeusza Borkowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Tadeusz Borkowski wyraził zgodę 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Tadeusza Borkowskiego do Komisji Rewizyjnej. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Tadeusza Borkowskiego na członka 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Michnowski – zgłoszam kandydaturę Pana Wojciecha Prądzińskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Tadeusza Borkowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Wojciech Prądziński wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Wojciecha Prądzińskiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Wojciecha Prądzińskiego na członka 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Michnowski – zgłaszam kandydaturę Pana Czesława Freitag. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Czesława Freitag czy wyraża zgodę na 
kandydowanie na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Czesław Freitag wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Czesława Freitag na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Radni 13 głosami „za” przy  2 „wstrzymujących” powołali Pana Czesława Freitag 
na członka Komisji Rewizyjnej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) powołanie komisji stałych Rady Gminy Liniewo, 
 
§ 1 Powołanie Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z pismem zgłaszam do Komisji Rolnej i Ochrony 
Środowiska kandydaturę Pana Zbigniewa Jurczak. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Zbigniewa Jurczak czy wyraża zgodę 
na kandydowanie do Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radny Zbigniew Jurczak wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Zbigniewa Jurczak na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Zbigniewa Jurczak na członka Komisji 
Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Michalina Korynt – zgłaszam kandydaturę Pana Jerzego Bałachowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Jerzego Bałachowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radny Jerzy Bałachowski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Jerzego Bałachowskiego na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Jerzego 
Bałachowskiego na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym zgłosić kandydaturę Pani Michaliny Korynt. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Panią Michalinę Korynt czy wyraża zgodę 
na kandydowanie do Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radna Michalina Korynt wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pani 
Michaliny Korynt na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Panią Michalinę 
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Korynt na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Michalina Korynt – zgłaszam kolegę Ludwika Szparkowskiego na członka komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Ludwika Szparkowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Ludwik Szparkowski – no cóż w jakiejś komisji muszę być nie można obrażać się na 
demokrację, co prawda zabiorę jeszcze w tej sprawie głos, wyrażam zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Ludwika Szparkowskiego na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Ludwika 
Szparkowskiego na członka Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wybranie z pośród członków 
przewodniczącego Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
Grzegorz Michnowski – w poprzedniej kadencji Pan Jerzy Bałachowski sprawdził się 
jako przewodniczący i można to kontynuować 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Jerzego Bałachowskiego na przewodniczącego Komisji Rolnej i Ochrony 
Środowiska. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” wybrali Pana Jerzego 
Bałachowskiego na przewodniczącego Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 
 
§ 2 Powołanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z pismem zgłaszam do Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej kandydaturę Pana Adama Sosnowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Adama Sosnowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Radny Adam Sosnowski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Adama Sosnowskiego na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Adama Sosnowskiego na członka Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Tadeusz Borkowski – chciałbym zgłosić na kandydata Pana Grzegorza 
Michnowskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pan Grzegorza Michnowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Radny Grzegorz Michnowski wyraził zgodę. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Grzegorza Michnowskiego na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 
i Opieki Społecznej. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Grzegorza 
Michnowskiego na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym zgłosić kandydaturę Pana Sławomira Zabrockiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Sławomira Zabrockiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Radny Sławomir Zabrocki wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Sławomira Zabrockiego na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Sławomira 
Zabrockiego na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Michalina Korynt – zgłaszam Pana Edmunda Troka na członka komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Edmunda Troka czy wyraża zgodę na 
kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Radny Edmund Troka wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Edmunda Troka na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Edmunda Troka na członka Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wybranie z pośród członków 
przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej. 
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Tadeusz Borkowski – myślę, że odpowiednim kandydatem na przewodniczącego 
komisji będzie Pan Grzegorz Michnowski. 
 
Ludwik Szparkowski – kandydaturą bardzo dobrą będzie Pan Adam Sosnowski który, 
na co dzień zajmuje się tymi wszystkimi sprawami nad którymi komisja będzie 
obradować gwarantuje merytoryczny wysokim poziom. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Grzegorza Michnowskiego na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Radni 11 głosami „za” przy 3 „przeciw” i 1 „wstrzymującym” wybrali Pana 
Grzegorza Michnowskiego na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
§ 3 Powołanie Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z pismem zgłaszam Komisji Komunalnej i 
Budżetu kandydaturę Pana Ryszarda Barzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Ryszarda Barzowskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Radny Ryszard Barzowski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Ryszarda Barzowskiego na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Ryszarda 
Barzowskiego na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Grzegorz Michnowski – chciałbym zgłosić Pana Arkadego Grabskiego na członka 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Arkadego Grabskiego czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do Komisji Komunalnej i Budżetu. 
 
Radny Arkady Grabski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Arkadego Grabskiego na członka Komisji Komunalnej i Budżetu. 
 
Radni 15 głosami „za” powołali Pana Arkadego Grabskiego na członka Komisji 
Komunalnej i Budżetu 
 
Wojciech Prądziński – zgłosić kandydaturę Pana Benedykta Knitter. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał Pana Benedykta Knitter czy wyraża zgodę 
na kandydowanie do Komisji Komunalnej i Budżetu  
 
Radny Benedykt Knitter wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Benedykta Knitter na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Benedykta 
Knitter na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Benedykt Knitter – ja chciałbym zgłosić Pana Wiesława Szarmacha na członka 
komisji. 
 
Przewodniczący Radny Gminy wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Wiesława Szarmacha na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” powołali Pana Wiesława 
Szarmacha na członka Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wybranie z pośród członków 
przewodniczącego Komisji Komunalnej i Budżetu. 
 
Grzegorz Michnowski – przewodniczącym powinien zostać Pan Arkady Grabski. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za kandydaturą Pana 
Arkadego Grabskiego na przewodniczącego Komisji Komunalnej i Budżetu 
 
Radni 12 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” wybrali Pana Arkadego 
Grabskiego na przewodniczącego Komisji Komunalnej i Budżetu  
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o 
odczytanie uchwały  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Gminy – gościmy dzisiaj Pana Waldemara Bonkowskiego 
Radnego Sejmiku Województwa Pomorskiego zdaje sobie sprawę, że Pana czas może 
być ograniczony, więc jeśli chciałby pan zabrać głos przed ogłoszeniem przerwy to 
bardzo proszę. 
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Waldemar Bonkowski – chciałbym pogratulować wszystkim radnym otrzymania 
mandatów na radnego, życzę owocnej pracy, aby udało się wam spełnić zadania, 
obietnice złożone mieszkańcom. Jeśli będzie taka możliwość i czas na to pozwoli to 
będę przyjeżdżał na wasze sesje. 
 
Wójt – bardzo dziękuję za przybycie zaproszeni byli wszyscy radni sejmiku, 
zapraszamy do współpracy tematów jest bardzo dużo myślę, że dobrym zwyczajem 
będzie, gdy będziemy się odwiedzać, ponieważ są też tematy szersze do omówienia. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił wszystkie komisje aby podczas 
ogłoszonej przerwy wybrali z pośród siebie zastępców przewodniczących 
komisji oraz omówili uchwały które będą podejmowane. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie stanowisk w sprawie 
wyboru zastępcy przewodniczącego komisji. 
 
Jerzy Balachowski – na zastępcę przewodniczącego były dwie propozycje Pani 
Michalina Korynt oraz Pan Zbigniew Jurczak panowie są jednak dżentelmenami i 
zastępcą przewodniczącego została wybrana Pani Michalina Korynt. 
 
Grzegorz Michnowski – komisja jednogłośnie podjęła decyzję, że zastępca 
przewodniczącego komisji zostanie Pan Edmund Troka. 
 
Arkady Grabski – komisja podjęła decyzję, że zastępcą przewodniczącego będzie Pan 
Benedykt Knitter. 
 

c) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Liniewo 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach poprosił przewodniczących o 
opinię dotyczącą uchwały. 
 
Jerzy Bałachowski – komisja nie chce podwyżek wnioskuje po pozostawienie takich 
samych kwot jak w poprzedniej kadencji. 

 
Grzegorz Michnowski – nikt z członków komisji nie chce zmian wiec stanowisko  
komisji jest o pozostawienie diet na takim samym  poziomie jak poprzednio.   
 
Arkady Grabski – decyzja komisji jest pozostawienie diet w kwotach jak w 
poprzedniej kadencji. 
 
Tadeusz Borkowski – komisja podjęła decyzje o  pozostawieniu kwot diet radnych na 
tym samym poziomie co w poprzedniej kadencji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach poddał pod głosowanie każdy 
paragraf uchwały. 
 
§1 Ustala się miesięczny ryczałt dla Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 
1300zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Przewodniczącego Rady Gminy w 
wysokości 1300zł  
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli §1 uchwały. 
 
§2 Ustala się miesięczny ryczałt dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w wysokości 
650zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w 
wysokości 650zł. 
 
 Radni 15 głosami „za” przyjęli §2 uchwały. 
 
§3 Ustala się miesięczny ryczałt dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w 
wysokości 550zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy w wysokości 550zł. 
 
 Radni 14 głosami „za” i 1 „wstrzymującym” przyjęli §3 uchwały. 
 
§4 ust. 1 Ustala się miesięczny ryczałt dla Przewodniczących Komisji Stałych Rady 
Gminy w wysokości 500zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Przewodniczących Komisji Stałych  Rady 
Gminy w wysokości 500zł. 
 
 Radni 15 głosami „za” przyjęli §4 ust. 1 uchwały. 
 
§4 ust. 2 Ustala się miesięczny ryczałt dla Zastępcy Przewodniczącego Komisji Stałych 
Rady Gminy w wysokości 450zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Zastępcy Przewodniczącego Komisji 
Stałych  Rady Gminy w wysokości 450zł. 
 
 Radni 15 głosami „za” przyjęli §4 ust. 2 uchwały. 
 
§5 Ustala się miesięczny ryczałt dla Radnego Rady Gminy w wysokości 400zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał kto z radych jest za 
ustaleniem miesięcznego ryczałtu dla Radnego  Rady Gminy w wysokości 400zł. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli §5 uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach podziękował radnym za 
pozostawienie diet na tym samym poziomie jak w poprzedniej kadencji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o 
odczytanie całości uchwały. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Gminy – informacyjnie powiem dla sołtysów i zaproszonych 
gości, Rada Gminy właśnie podjęła uchwałę, że stawki wody i odprowadzenie ścieków 
pozostaną na takim samym poziomie do czerwca 2015r. 
 

Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Przewodniczący Rady Gminy – interpelacji radnych nie było więc przechodzimy do 
następnego punktu. 
 
Ad. 8 
Wolne głosy i wnioski 
 
Przewodniczący Rady Gminy – chciałbym poinformować kolegów radych o złożeniu 
oświadczeń majątkowych 30 dni od ślubowania o szczegółach poinformuje Pan 
Sekretarz. 
 
Sekretarz – zgodnie z ustawą radny w terminie do 30 dni od dnia złożenia ślubowania 
musi zostać złożone oświadczenie majątkowe. Następne oświadczenie trzeba złożyć do 
30 kwietnia za rok poprzedni wraz załączonym zeznaniem PIT. 
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Wójt – z ramach wolnych głosów i wniosków chciałbym poinformować, że Gmina 
Liniewo została wyróżniona, jako Gmina dbająca o finanse mieszkańców dodam tylko, że 
w województwie pomorskim były tylko dwie wyróżnione gminy  Gmina Liniewo i 
Wejherowo. Również chciałbym odczytać list gratulacyjny za pracę Wójta i Rady Gminy, 
jaki otrzymaliśmy od Prezydenta. 
 
Ludwik Szparkowski – wnioskuję, aby od najbliższej sesji pojawił się na sali dyktafon 
gdyż sesje powinny być nagrywane, bo mogą tu padać czasami ostre sformułowania, 
które chciałbym, aby były dokładnie zapisane w protokole sesji żeby nie było dowolnych 
interpretacji wypowiedzi ewentualnie innych podtekstów, drugą sprawą panie 
Przewodniczący wnioskuję o jak najszybsze powołanie komisji statusowej do zmiany 
statutu, ponieważ obecny nie przystaje w żaden sposób do realiów dnia dzisiejszego. 
Jeszcze tylko w formie komentarza tak cały czas się zastanawiam, dlaczego szanowni 
państwo nie chcieli mnie do Komisji Rewizyjnej czy jestem taki straszny żeby się 
państwo bali o dostęp do materiałów coś do ukrycia na nie mam pojęcia to tylko taki mój 
bardziej osobisty komentarz. 
 
Przewodniczący Radny Gminy – Panie Szparkowski, jeśli chodzi o dyktafon to musimy 
to poddać głosowaniu. 
 
Ludwik Szparkowski – nie musimy tego przegłosowywać. 
 
Przewodniczący Rady Gminy, – jeżeli ma być nagrywane to musi to być wola 
większości nie jest to problem nie jest to jakiś wielki koszt. 
 
Ludwik Szparkowski – głosowania na temat nagrywania nie ma. 
 
Przewodniczący Rady Gminy -  to jest tylko Pana wniosek natomiast radnych jest 15. 
 
Ludwik Szparkowski – nasze obrady są jawne jesteśmy osobami publicznymi jak nie 
będzie nagrywania przez sekretariat Urzędu Gminy czy Prezydium szanownej rady to ja 
przyniosę swój i nikt mi nie zabroni abym nagrywał bądźmy trochę logiczni. 
 
Jerzy Czapiewski – zbliża się zima, ale sołtysi nie wszyscy wiedzą, kto będzie odśnieżał 
i piasku Panie Krystianie, jeszcze mam pytanie, co z drogą, która zginęła w kierunku 
Stefanowa  prośba, aby wziąć to po uwagę w przyszłym roku musi byś to uregulowane 
prawnie. 
 
Krystian Breski – odśnieżanie będą prowadziły te same osoby jak w poprzednim roku 
jełki chodzi o piasek o prawe wszystkie sołectwa go otrzymały dostarczanie 
zakończymy w poniedziałek. 
 
Jerzy Czapiewski – jeszcze mam pytanie jak będzie z podejmowaniem decyzji 
dotyczącej odśnieżania. 
 
Krystian Breski – w godzinach pracy to nasz referat będzie o tym decydował natomiast 
w soboty i niedziele wspólnie będzie podejmowana decyzja wiadomo, że w 
ekstremalnych sytuacjach to sołtysi, ale trzeba podejść do tego racjonalnie. 
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Jerzy Czapiewski – a jeszcze, co w związku z tą drogą. 
 
Wójt – nie jest to prosta sprawa, ponieważ trzeba uregulować to najpierw prawnie będą 
jeszcze w najbliższym czasie narady kierowników będziemy rozmawiać o tym, ale tak 
jak mówiłem na chwilę obecną najpierw uregulowanie prawne. 
 
Brunon Kupper – a w nawiązaniu do tego piasku nie mogę powiedzieć, że nie ma jest, 
ale Panie Krystianie dobra krowa by większą kupkę zrobiła tego piasku         
 
Ad. 8 
Zakończenie sesji. 
  
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1040 

 
 
 
  
  Protokołowała                                                             Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
    Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  
 


